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Gemeente Weert
College van B&W

Weert, 12 oktober 2016I6
Onderwerp: Blijven plaatsen bladkorven ín Weerter wijken en dorpen

Geacht college,

Via de Gemeeniewijzer communiceerde de gemeente dat er dit jaar geen bladkorven worden
geplaatst in de Weerter wijken en dorpen. ln het artikel wordt toegeschreven aan een besluit van de
gemeenteraad. De CDA-fractie wil dat de bladkorven gewoon worden geplaatst en wijst naar
aanleiding hiervan op het volgende.

Aangenomen motie voorkomt juist bezuiniging op bladkorven
Bij de behandeling van "Kiezen met visie" op 1 juli 2015 heeft de gemeenteraad een motie
aangenomen over de bladkorven. De motie wijst bezuinigingsvoorstel "Groencompostering - € 20.000
- niet meer uitzetten bladkorven" (blz. 10 van de nota) af. Met andere woorden: de gemeente moet
jaarlijks de bladkorven blijven plaatsen.

ln begroting 2016 stond bezuiniging zonder toelichting
Bij de vaststelling van de begroting 2016 op 12 november 2015 heeft de raad het
bezuinigingsvoorstel "Groencompostering - € 20.000' (blz.27) aangenomen. De toelichting "niet meer
uitzetten bladkorven" die in de nota "Kiezen met visie" stond, heeft niet in de begroting gestaan.

Raad besloot niet expliciet bladkorven weg te bezuinigen
Onze conclusie is dat door het ontbreken van die toelichting het de raad niet is opgevallen dat de
motle over het blijven plaatsen van de bladkorven niet is overgenomen. lndien de raad had geweten
wat met de bezuiniging was bedoeld had hij deze, in de lijn van de motie, met een amendement op de
begroting ongedaan kunnen makerl. ln onze opvatting heeft de raad dus ook niet expliciet besloten de
bladkorven niet te plaatsen.

Waarom is anders gehandeld?
Dat is de kant van de raad. De ¡'ol van het college is veel belangrijker. De afspraak over moties die de
raad heeft aangenomen is dat het college, indien het niet direct bij de behandeling een standpunt
over de uitvoering geeft, de raad later meedeelt of het de motie al dan niet uitvoert. Het college is in
dit geval deze afspraak niet nagekomen. Wij vragen u waarom dit niet is gebeurd.

CDA wil dat bladkorven worden geplaatst
Het besluit over het niet meer plaatsen van bladkorven is naar onze mening niet genomen, danwel op
onjuiste wijze tot stand gekomen. Wij dringen er bij u op aan om alsnog uitvoering te geven aan de
motie van '1 juli2015 en de bladkorven te plaatsen. Op zijn minst verwachten wijvan u een motivering
voor het niet uitvoeren van de motie. lndien u bij het standpunt blijft dat u deze niet wilt uitvoeren,
zullen wijde raad een voorsteldoen om de bladkorven te plaatsen.

Wijzien uw reactie met belangstelling tegemoet.

Namens de CDA-fractie,
Tessa Geelen


